

## GFRK styrelsemöte 2024-11-26 (reviderat)

**Närvarande:** Sofia Nordlund (Tf. ordförande), Mariana Olsson (Kassör), Therese Wallinder, Linda Edel, Lovisa Bartholf (VC), Frida Engberg, Alva Welin (US)



**Sekreterare:** Therese Wallinder

**Justerare:** Mariana Olsson

### 1. Mötet öppnas

Mötet öppnas av tillförordnad ordförande Sofia.

### 2. Val av justerare

Till justerare väljs Mariana.

### 3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkändes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2024-10-29 godkändes och lades till handlingarna.

### 4. Ungdomssektionen

- US genomförde Halloweenmyset trots att det var få anmälda. Det kom 6 personer.
- I helgen går resan till SIHS. Information har nu gått ut till alla.
- US planerar för att genomföra ett Rykt-KM om ett par veckor.

### 5. Ridskoleverksamhet

- Just nu går det bättre än tidigare på hästfronten. Men det finns ändå några hästar som vilar. F har skadat sig och ska stå en vecka till innan han sätts igång och Meg har behandlats ett par gånger, det såg bra ut på röntgen men eventuellt krävs en till behandling.
- Cody är under igångsättning.
- Ruby, Millie och Walter funkar bra. De går fortfarande ganska lugnt och kommer fortsätta så under resten av terminen.
- Blenda upplevs som mycket mer grinig än vanligt, Lovisa avvaktar en vecka ifall det bara är brunst men annars kanske hon behöver vila några veckor. Det skulle även kunna vara Cushings så Lovisa rådgör med veterinären ifall man ska ta blodprover för att utreda det.
- Nästa helg planeras ponnyridning på hembygdsföreningens julmarknad vilket ger 6000kr i intäkter. US hjälper till att leda hästarna.
- Till nästa termin startar 2 nya grupper med vuxna nybörjare.

### 6. Anläggning

- En vattenpump och diverse rördelar är beställda till den kommande bevattningsanläggningen för ridhuset och ridbanan. Arbetet med installationen påbörjas i vår.
- Jobbet med att renovera fönstren pågår.

- Det är mörkt på vägen till hagarna, en lampa har installerats men det behövs en till lampa i backen.
- Det behövs även belysning i höskjulen, förslagsvis batteridrivna som tänds via rörelsesensor.

## 7. Inackordering

- Just nu finns 5 lediga boxplatser. Det är svårt för oss att konkurrera via priset så i stället behöver vi lyfta fram tillgången till ridhustider och den service som går att få när man står på en ridskola.

## 8. Personal

- Ida har kommit in på sin ridlärarutbildning och blir borta tre veckor i juni och hela augusti. Vi diskuterade hur det fungerar med tjänstledighet kontra betald arbetstid under utbildningen, Lovisa kollar med Emilia hur det gått till tidigare.
- Det är ett fortsatt trixande för personalen att få arbetstiden att räcka till och Rosalie var snäll och hoppade in och jobbade en dag när ordinarie personal fick åka till veterinären och hämta hem F.
- Det finns en ridledarutbildning på 3 veckor som Alva skulle ha nytta av att gå på. Lovisa kollar upp det till nästa möte.

## 9. Medlemmar

- Nu är det snart dags att betala medlemsavgiften för 2025 och som vi pratat om tidigare så skulle vi behöva nå de medlemmar som inte har ett ridabonnemang för att skicka ut en notis att det är dags att betala om de vill fortsätta vara medlemmar under nästa år. Lovisa behöver kolla med Emilia var medlemsregistret finns så att vi kan skicka ut information till dessa medlemmar.

## 10. Ekonomi

- Mariana informerade kring ekonomin.

## 11. Sponsring

- Inget nytt

## 12. Styrelsen

- Lovisa och personalen har gått igenom verksamhetsplanen och skickar över förslaget till styrelsen.
- Mariana kontaktar revisorn så att det är förberett inför årsbokslutet.
- Lovisa har prata med några som är intresserade av att gå med i styrelsen under nästa period.

## 13. Tävling

- Pakethoppning är planerat nästa helg och Nissehopp till den 23/12.

## 14. Cafeteria

- Hittills i år har cafeterian sålt för 15 000kr och handlat in varor för 9 000kr.
- Frida handlar 2 kokplattor så att vi kan sälja korv på hoppningarna framöver.

- Linda har en plan för cafeteriatjänst. Vi går ut med den informationen via mejl inför terminsstart.

## 15. Övrigt

- Lovisa har pratat med Gävle Energi och Gävle Kommun kring elljusspåret. Det finns inget lyse där just nu men ingen vill ta på sig ansvaret. Det finns ett avtal från 2009 som skulle gälla i 10 + 5 år. Sofia och Lovisa kollar på det.
- Lovisa undrade hur hon ska göra kring återbetalningar när man inte kan slutföra sin ridkurs pga skada.

## 16. Nästa möte

Nästa möte hålls tisdag den 17/12.

## 17. Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.